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Abstract (en)
In the case of a vacuum cleaner, there is arranged in an appliance housing (1) a filter (9, 10) which is to be applied by its outer peripheral edge (17)
in a sealed manner against an adapted sealing surface (19) surrounding a flow-through opening (7). In order to achieve reliable, effective filtering of
the air conveyed by a motor blower (5) into a blowing-out channel (24), the filter comprises a filter element (10) which is enclosed by a peripherally
close-fitting frame (9) and is connected thereto in a sealed manner by means of an additional sealing element (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Staubsauger ist in einem Gerätegehäuse (1) ein Filter (9,10) angeordnet, der mit seinem Außenumfangsrand (17) dicht an eine
angepaßte, eine Durchströmöffnung (7) umgebende Dichtfläche (19) anzulegen ist. Um eine zuverlässige, wirkungsvolle Filterung der von einem
Motorgebläse (5) in einen Ausblaskanal (24) geförderten Luft zu erreichen, besteht der Filter aus einem Filterelement (10) das von einem umlaufend
eng anliegenden Rahmen (9) umschlossen und mittels eines zusätzlichen Dichtelements (15) damit dicht verbunden ist. <IMAGE>
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